
 
P r o t o k ó ł   Nr XXVI/05 
z sesji  Rady  Gminy   Stegna 

odbytej w dniu  25 lutego 2005 roku. 
 
 
Sesj� Rady Gminy Stegna otworzyła Przewodnicz�ca Rady Gminy Pani Ewa Dabska, która 
powitała przybyłych go�ci, sołtysów i radnych. Stwierdziła na podstawie listy obecno�ci, �e 
na stan 15 radnych  w sesji uczestniczyło 13 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 2. 
 
Na Sekretarza obrad zaproponowano Pana Dariusza Załug�. Za kandydatur� Pana Załugi 
głosowało 12  radnych,  1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. Pkt.Nr 3.  
 
Przewodnicz�ca Rady odczytała porz�dek obrad. Radni nie nie�li uwag do przedstawionego 
porz�dku.  Przewodnicz�ca  Rady poddała pod głosowanie porz�dek obrad. Za przyj�ciem 
porz�dku obrad głosowało 13 radnych. Przyj�ty został w brzmieniu jn: 
 
1.Otwarcie sesji  i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych 
6. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7. Podj�cie uchwał w sprawie : 
7,1. przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania Wójta Gminy. 
7,2. utworzenia dochodów własnych jednostek bud�etowych. 
7,3. sprzeda�y lokali mieszkalnych oraz udziału w gruncie w drodze bezprzetargowej na rzecz  
      najemców. 
7,4. ustalenia regulaminu okre�laj�cego wysoko�� oraz szczegółowe warunki przyznawania  
       nauczycielom dodatków oraz niektórych innych składników wynagrodzenia w szkołach  
       i zespołach szkolno – przedszkolnych na terenie Gminy Stegna. 
8. Podsumowanie pracy Rady i Komisji za 2004 rok. 
9. Przyj�cie planu pracy Rady i Komisji na 2005 rok. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Sprawy ró�ne. 
  
Ad. Pkt Nr 4. 
 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych. 
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Ad. Pkt Nr.5. 
     
Interpelacje i zapytania zgłosili nast�puj�cy radni. 
 
1.Radny Pan  Sebastian Kleczewski – wniósł o przeprowadzenie w dniu 28 lutego 2005 roku 
Przez Komisj� Rewizyjn� Rady Gminy nadzwyczajnej kontroli dokumentacji współpracy 
Grupy Corona z Gmin� Stegna. 
 
2.Radny Pan Józef Mirowski – wnosi o interwencj� w Zakładzie Energetycznym o 
przywrócenie o�wietlenia w Junoszynie. 
 
3. Radny Pan Jerzy Wagner – jak wygl�da sprawa objazdu Kiezmark – Jazowa. Wnosi aby 
objazd przebiegał przez gmin� tj. Bronowo – Wi�niowka. 
 
4. Radny Pan Ryszard Fidut – co z powołaniem Stra�y Gminnej. 
 
Ad. Pkt. Nr 6 
 
Wójta Pan Marian Ranoszek przedstawił informacj� ze swojej pracy w okresie mi�dzy 
sesjami. 
 
-Wójt uczestniczył w spotkaniu ze Spółk� „ Energia” w sprawie gazyfikacji. 
- uczestniczył w rozmowach z Lasami. 
-uczestniczył w spotkaniu  w sprawie remontu mostu. 
-uczestniczył w spotkaniu SATURN- NEPTUN w sprawie wody. 
- uczestniczył w spotkaniu z OSP. 
- brał udział w spotkaniu w starostwie na temat melioracji. 
- brał udział w spotkaniu w Urz�dzie Marszałkowskim z Ministrem Hausnerem. 
- brał udział w  Regionalnej  Izbie Obrachunkowej  gdzie zapadła decyzja o uniewinnienie. 
- uczestniczył w spotkaniu w sprawie Mistrzostw �wiata.  
- uczestniczył w spotkaniu Burmistrzów, 
- brał  udział w spotkaniu w sprawie kolejki w�skotorowej. 
- uczestniczył w zebraniach w Jantarze i Mikoszewie. 
Radny Pan Kleczewski zwrócił si� do Wójta  aby powiedział co� wi�cej w sprawie 
zaopatrzenia w wod�. 
Wójt wyja�nił, �e firma SATURN – NEPTUN poszukuje wody aby było zaopatrzenie własne. 
 
Ad. Pkt. Nr 7. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa Dabska poinformowała, �e porz�dek sesji przewiduje 
podj�cie uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania Wójta 
Gminy. 
W zwi�zku z tym zwróciła si� z pytaniem do  Wójta czy chciałby   si� wypowiedzie� do 
wniesionych zarzutów  w zwi�zku z wnioskiem o przeprowadzenie referendum. 
Wójt  odniósł si� do zarzutów. / Informacja ta stanowi zał�cznik do protokołu./. 
 
Radny Pan Hudomi�t poruszył spraw�   zniszczenia  mieszkania w Drewnic stwierdził, �e nie 
zostało zniszczone jedno pomieszczenie został  zdewastowany  cały  budynek.  
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Wójt Pan Marian Ranoszek poinformował, �e  dnia 1 lutego 2005 roku Komisja Orzekaj�ca w 
sprawach o naruszenie dyscypliny finansów publicznych przy Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej w Gda�sku w orzeczeniu uniewinniła Wójta Pana Mariana Ranoszka   spod 
zarzutu udzielenia w dniu 25 sierpnia 2004 roku Przeds. „ ATA” zamówienia publicznego na 
opracowanie miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego  wsi Stegna z 
naruszeniem w szczególno�ci art. 32 ust. 2 oraz art. 3 ust. 1 pkt 1 i art. 7 ust. 3 prawo 
zamówie� publicznych  poprzez udzielenie zamówienia publicznego po bezskutecznym 
wyga�ni�ciu rozstrzygni�cia w dniu 29 stycznia 2004 roku co miało stanowi� naruszenie 
przepisu art. 138 ust. 1 pkt. 12 ustawy z dnia 26 listopada 1998 r o finansach  publicznych. 
Równie� dnia  1 lutego 2005 roku  odbyła si� rozprawa Komisji Orzekaj�cej  przy 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Gda�sku która w orzeczeniu uniewinniła Pana Mariusza 
Ogrodowskiego  Z-c� Wójta Gminy Stegna spod zarzutu umy�lnego naruszenia dyscypliny 
finansów publicznych poprzez udzielenie w dniu 23 grudnia 2003 roku w trybie przetargu 
nieograniczonego zamówienia publicznego Przedsi�biorstwu „ ATA” na opracowanie 
miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego terenu Stegna – Las.  
Przewodnicz�ca Rady stwierdziła, �e  dokumenty te  powinien Wójt przekaza� radzie , 
poniewa� rada nic o tych rozstrzygni�ciach   nie wie. 
Pani D�bska stwierdziła, �e Rada powinna otrzyma� to orzeczenie od Regionalnej Izby 
Obrachunkowej a nic takiego Rada nie otrzymała. 
Przewodnicz�ca Rady ustosunkowała si� do  planów zagospodarowania przestrzennego która 
poinformowała �e  Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrole przetargów, zło�ony został 
wniosek do Regionalnej Izby Obrachunkowej  o naruszenie  dyscypliny finansów 
publicznych. Rada zarzuciła mi�dzy innymi przeprowadzenie  post�powania o zamówieniach 
z naruszeniem ustawy o   zamówieniach  publicznych tj. powierzenie innej firmie. Poniewa� 
na dzie� ogłoszenia przetargów kiedy Wójt ogłosił przetargi jedyn� form� gdzie mo�na było 
robi� przetargi na wszystkie zamówienia publiczne  był urz�d. Nie było innej mo�liwo�ci aby 
zleci� to innej firmie. Inna firma mogła przygotowywa� to ale cały przetarg mogła 
organizowa� gmina. 
Od drugiego lutego obowi�zuj� nowe przepisy które dopuszczaj� tak� form� w zwi�zku z tym 
RIO dało tak� odpowied� �e takie rozstrzygni�cie na tym etapie jest wzgl�dniejsze. Kolejnym 
wnioskiem było �e został naruszony art. 2 o zamówieniach, na etapie kontroli przez Komisj� 
Rewizyjn�   nie było warto�ci szacunkowej całego zadania.  Jak RIO rozpatrywała t� spraw� 
okazało si� �e dokumenty te były. Pani D�bska zwróciła si� z pytaniem do Wójta dlaczego 
nie udost�pnił  tych dokumentów, je�eli Pan Wójt dał by przy kontroli dokumenty to ani 
Komisja Rewizyjna ani Rada nie wyst�piła by z tymi zarzutami.  
Rada Gminy stoj�c na stra�y  gospodarno�ci pieni�dzmi gminnymi  musiała co� z tym zrobi�.. 
Pani Dabska nie rozumie działania Wójta czy zrobił to �wiadomie, czy nie �wiadomie czy 
chciał wywoła� konflikt, nie rozumie tego post�powania.  
Wójt wyja�nił, �e kiedy były ogłaszane przetargi obowi�zki  Wójta  pełnił Pan Ogrodowski.  
i  Pan Ogrodowski   wyja�ni te sprawy.  
Pan  Ogrodowski poinformował �e uczestniczył w rozpatrywaniu sprawy przez Regionaln� 
Izb� Obrachunkow�  jako osoba oskar�ona. Rozpatrywana sprawa  nie była rozpatrywana 
według obowi�zuj�cych teraz przepisów tylko według przepisów kiedy Pan Ogrodowski 
podejmował decyzje i nie jest prawd� aby były zastosowane przepisy łagodz�ce dla Wójta i 
Z-cy.  
Pana Ogrodowskiego dziwi fakt składania przez Komisj� Rewizyjn� kolejnych wniosków. 
Stwierdził, �e wszystkie dokumenty były udost�pnione Komisji  Rewizyjnej. 
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Nast�pnie głos zabrał Radny Pan Waldemar Szyma�ski, twierdz�c, �e kiedy Komisja 
Rewizyjna kontrolowała dokumentacj� przetargow� nie było dokumentu dot. warto�ci  
 szacunkowej całego zadania. Z Tego powodu gmina poniosła skutki finansowe na kwot�  
 600 tys  zł. Pan Szyma�ski ,  zarzucił  brak kontrasygnaty  na umowach  przez Pani� 
Skarbnik.   
Poinformował Rad�, �e Prokuratura  podejmie nowe post�powanie w sprawie 
nieprawidłowo�ci przy organizacji konkursu na opracowanie koncepcji programowo- 
przestrzennej dla terenu Stegna- Las. 
Glos zabrał Pan Ptak który poruszył spraw� kolejki w�skotorowej. 
Nast�pnie głos zabrał Radny Pan Sebastiam Kleczewski który stwierdził, �e du�o zarzutów 
padło pod adresem Wójta chciałby si� do niektórych ustosunkowa�. Komisja wypracowała na 
posiedzeniach komisji 8 wniosków, a został tylko wykonany 1 wniosek. 
Na wniosek skierowany do Wójta o zwi�kszenie �rodków na program odnowy wsi Stegna, 
Mikoszewo, Rybina, 	uławki otrzymał radny odpowied� całkowicie bł�dn�. Sporz�dzenie 
informacji dla Komisji Bud�etowej jest niestaranne. Wida� jak wygl�da współpraca radnego 
 z Wójtem, jest to  nieszanowanie radnego.  Odpowied� dot. przeznaczenia �rodków na 
remont O�rodka Zdrowia w Stegnie i Drewnicy jest równie� bł�dna. Brak szczegółowej 
informacji. 
Wniosek dot. wdro�enia i opracowania programu oszcz�dno�ciowego w o�wiacie równie� nie 
został  zrealizowany. Komisja Bud�etowa została  tylko poinformowana  o stanie o�wiaty. 
Brak jego wdro�enia a �rodki na o�wiat� w 2005 roku wzrosły o 17 %. Rada zauwa�a pewne 
problemy którymi nale�ałoby si� pilnie  zaj�� i podsuwa tematy. Równie� otrzymał niepełn� 
informacj� dot. otrzymanych �rodków na szkoły. Pan Kleczewski zarzucił Wójtowi  brak 
działa� w pozyskiwaniu �rodków, brak opracowanego programu zbycia mieszka�. 
Na przestrzeni dwóch lat współpraca jest bardzo zła teraz jest tylko prokurator i s�d. 
B�dzie głosował  za przeprowadzeniem referendum o odwołanie wójta. 
Głos zabrał Pan Daniel Rymkiewicz który wyja�nił spraw� jakie wnioski zostały zło�one  
o pozyskanie �rodków. 
Wójt Pan Marian Ranoszek  nie uwa�a aby współpraca z rad�  układała si� �le, uczestniczy 
we wszystkich w spotkaniach, jest na ka�dym posiedzeniu komisji. Odpowiedzi  na 
interpelacje s� udzielane ale nie wszystkie wnioski mo�na załatwi�. 
Radny Pan Fidut stwierdził, �e takiej sytuacji jaka jest teraz nigdy nie było.  Uwa�a, �e brak 
jest szczegółowego uzasadnienia odno�nie zarzutów pod adresem wójta, z cz��ci� zarzutów 
si� zgadza. Ma w�tpliwo�ci co do projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum. 
Przewodnicz�ca Rady stwierdziła, �e wpłyn�ł wniosek formalny od grupy radnych o podj�cie 
uchwały o przeprowadzenie referendum. Radni nie wycofali tego wniosku.  Mimo, �e 
uchwała nie b�dzie realizowana to nale�y j� podda� pod głosowanie.   
  
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady  odczytała regulamin głosowania. Wyja�niła, �e jest to 
głosowanie imienne. Za przyj�ciem regulaminu glosowało 13 radnych. 
Nast�pnie Pani D�bska zaproponowała do składu  komisji skrutacyjnej Radnego Pana 
Mirowskiego, Radnego Pana Fiduta –/ Pan Fidut nie wyraził zgody/  Radnego Pana Traczuka  
oraz  Radnego Pana Dragana. 
Za kandydatur�  Pana Mirowskiego, Pana Traczuka, Pana Dragana  do składu komisji 
skrutacyjnej głosowało 11 radnych, 2 radnych wstrzymało si� od głosu. 
Nast�pnie Komisja wybrała spo�ród siebie Przewodnicz�cego Komisji. Przewodnicz�cym 
został Pan Mirowski Józef. 
Komisja rozdała   karty do głosowania   a  radni po dokonaniu skre�le�  wrzucali je do urny. 
Po przerwie  Przewodnicz�cy Komisji skrutacyjnej odczytał protokół komisji. 
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Protokół stanowi zał�cznik do protokołu.  
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała uchwał� w sprawie przeprowadzenia referendum 
w sprawie odwołania Wójta Gminy. 
Przyj�to Uchwał� Nr  XXVI / 186 / 05 
w sprawie przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania Wójta Gminy. 
      
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt Nr 7,2 
 
Skarbnik Gminy Pani Halina Pola�ska wyja�niła projekt uchwały w sprawie utworzenia 
dochodów własnych jednostek bud�etowych.  Nast�pnie  Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa 
D�bska odczytała projekt uchwały. Radni nie wnie�li uwag. Projekt uchwały poddany został 
pod głosowanie.  Za przyj�ciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał si� od 
głosu. 
Przyj�to uchwał� Nr XXVI/ 188 / 05 
w sprawie utworzenia dochodów własnych jednostek bud�etowych 
Uchwała stanowi zał�cznik do uchwały. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,3  
 
Projekt uchwały w sprawie sprzeda�y lokali mieszkalnych oraz udziału w gruncie w drodze 
bezprzetargowej na rzecz najemców wyja�nił Wójt Pan Marian Ranoszek. Nast�pnie 
Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Radni nie wnie�li uwag do projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
Przyj�to uchwał� Nr XXVI/ 189/ 05 
w sprawie sprzeda�y lokali mieszkalnych oraz udziału w gruncie 
w drodze bezprzetagowej na rzecz najemców. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,4. 
 
Z-ca Wójta Pan Mariusz Ogrodowski wyja�nił projekt uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu okre�laj�cego wysoko�� oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków oraz niektórych innych składników wynagrodzenia w szkołach i zespołach szkolno 
przedszkolnych na terenie Gminy Stegna. 
Pan Ogrodowski poinformował, �e projekt uchwały był uzgadniany a nast�pnie 
zaakceptowany przez Gminn� Rad� O�wiaty i Zwi�zki Zawodowe. 
Nast�pnie Pan Ogrodowski odczytał  protokół uzgodnie� ze Zwi�zkami Zawodowymi, 
 a Przewodnicz�ca Rady O�wiaty Pani Renata Cichosz odczytała opini� Gminnej  Rady  
O�wiaty. 
Protokół uzgodnie� ze Zwi�zkami Zawodowymi  oraz opinia Gminnej Rady O�wiaty 
stanowi� zał�czniki do protokołu. 
 
Pan Pawłowski uwa�a, �e ten regulamin nie ró�ni si� od poprzednich regulaminów.  
 Zapis w uchwale dot. dodatków  ogranicza prawa Dyrektorów szkół , powinno da� si� 
mo�liwo�� do wynagradzania Dyrektorom. 
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Radny Załuga zwrócił si� z pytaniem jak du�o nauczycieli otrzymuje dodatek  motywacyjny. 
Pan Ogrodowski – dodatek motywacyjny przyznaj� dyrektorzy na podstawie regulaminu w tej 
chwili nie jest w stanie powiedzie� ilu nauczycieli go otrzymuje. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały. 
Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Przyj�to uchwał�  Nr XXVI/ 190 / 05 
w sprawie ustalenia regulaminu okre�laj�cego wysoko�� oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków oraz niektórych innych  
składników wynagrodzenia w szkołach i zespołach szkolno – przedszkolnych 
na terenie Gminy Stegna. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt Nr.8. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska przedstawiła informacj� podsumowuj�c� prac� rady 
za 2004 rok. 
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
Nast�pnie Przewodnicz�cy Komisji Bud�etowej Pan Sebastian Kleczewski przedstawił  
informacj� z pracy komisji. 
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
Pani Iwona Blo�ska Przewodnicz�ca Komisji ds. Społecznych  przedstawiła informacj� o 
pracy Komisji za 2004 rok. 
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
Nast�pnie glos zabrał Pan Waldemar Szyma�ski który przedstawił informacj� o  pracy 
komisji za 2004 rok. Stwierdził, �e nie przygotował informacji tak obszernej jak w roku 
ubiegłym poniewa� i tak wnioski Komisji Rewizyjnej nie s� przez Wójta realizowane.  
  
Ad. Pkt Nr 9. 
 
Przewodnicz�ca  Komisji d/s Społecznych przedstawiła plan pracy komisji na 2005 rok. 
Za przyj�ciem planu pracy komisji głosowało 13 radnych. 
Przewodnicz�cy Komisji Bud�etowej przedstawił plan pracy   komisji na 2005 rok. 
Za przyj�ciem planu pracy komisji glosowało 13 radnych. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska przedstawiła plan pracy rady na 2005 rok. 
Za przyj�ciem planu pracy rady glosowało 13 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 10. 
 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
- do ZE zostanie wysłane pismo w sprawie zawieszenia lamp w Junoszynie. 
- jest zapewnienie, �e chodnik w Drewnicy b�dzie wykonany. 
- z informacji Dyrektora  Dróg wynika, �e najprawdopodobniej b�dzie objazd przez Stare  
  Babki. 
- gmina Sztutowo nie ma �rodków w bud�ecie na utworzenie Stra�y Gminnej. Wójt b�dzie  
   rozwa�ał podpisanie kontraktu z policjantami. 
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Ad. Pkt  Nr 11. 
 
Przewodnicz�ca Rady poddała pod glosowanie wniosek Pana Sebastiana Kleczewskiego w 
sprawie przeprowadzenia w dniu 28 lutego 2005 roku nadzwyczajnej kontroli dokumentacji 
współpracy Grupy Corona z Gmin� Stegna.     
Za przeprowadzeniem kontroli głosowało 13 radnych.  
 
Przewodnicz�ca Rady zapoznała radnych ze skarg� Pana  Romana Janika dotycz�c�  działa� 
prowadzonych przez Wójta Gminy Stegna oraz : 
- z pismem Zwi�zku Miast i Gmin Morskich  w sprawie lokowania „ Ferm Elektowni 
Wiatrowych w strefie  przybrze�nej  Morza Bałtyckiego. 
- pismo Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Kmiecinie – turniej piłki koszykowej. 
- pismo P. Czeladko w sprawie dofinansowania wykonania przył�cza wodoci�gowego. 
-pismo Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Dworze  
-w sprawie uregulowania nale�no�ci oraz zerwania umowy �wiadczenia usług medycznych. 
- pismo Pana Feliksa Jełowickiego w sprawie bezumownego korzystania z cz��ci działki nr 
1560 w obr�bie Stegna. 
- pismo Komisarza Wyborczego o przeprowadzeniu referendum w sprawie odwołania Wójta. 
- pismo Pani Rakowskiej w sprawie uci��liwo�ci restauracji „ Pod Strzech�. 
 
Nast�pnie głos zabrał Pan Henryk Kulka który stwierdził, �e od  dwóch lat  proponuje 
powołanie komisji, która sprawdziłaby czy mieszka�cy maj� podpisane umowy na wywóz 
nieczysto�ci stałych i płynnych. 
Poruszył spraw� od�nie�ania ulic nie mo�e tak by�, �e mieszka�cy od�nie�aj� chodniki a pług 
zasypuje. 
Pan Kulka zwrócił si� z pytaniem do Wójta czy wie jak� rol� pełni komisja rewizyjna. 
Uwa�a, �e zbyt mało �rodków  pozyskała gmina, proponował przeszkolenie 4 pracowników  
z Urz�du,  którzy   zaj�łyby si� pozyskiwaniem �rodków. Du�o z tego powodu straciła gmina.  
Podkre�lił brak dialogu ze strony władzy gminnej oraz brak odpowiedzi na zgłaszane  
interpelacje. 
 
Glos zabrał Pan Marek Charli�ski inicjator referendum, który zarzucił Wójtowi nie 
wywieszenie obwieszcze� o maj�cym si� odby� referendum. Nast�pnie odczytał pismo 
Komisarza Wyborczego w którym był okre�lony termin wywieszenia obwieszcze�. Jednak 
obwieszczenia te nie były w tym terminie wywieszone. Poinformował, �e inicjatorzy 
referendum opracuj� ulotk� w której b�d�  opisane  wszystkie zarzuty a nast�pnie b�d� 
dostarczone poprzez poczt� do ka�dego mieszka�ca.   Pan Charli�ski w swojej wypowiedzi 
stwierdził, �e co  do  osoby Wójta nic nie ma natomiast ma co do stanowiska.  Poinformował 
o maj�cej si� odby� kampanii zebra� na których powinny uczestniczy� obie strony.  
Nast�pnie poruszył spraw� zebrania w Mikoszewie.  
W-ce Wójt Pan Mariusz Ogrodowski ustosunkował si� do wypowiedzi Pana Charli�skiego 
odno�nie rozplakatowania obwieszcze�. Stwierdził, �e obwieszczenia zostały rozwiezione 
przez Pana Łukasika do sołtysów którzy mieli  wywiesi� w swoich miejscowo�ciach �eby nie 
powtórzyła si� sytuacja z pierwszego rozwiezienia. Dlatego sporz�dzono  wykaz gdzie i ile 
egzemplarzy  zostało dostarczonych . Po powrocie z urlopu Jak Pan Łukasik  sporz�dzi  
notatk�. 
      
Odno�nie zebra�  wiejskich  wypowiedział si� Pan Ranoszek, organizatorami zebra�  s�   
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Sołtysi je�eli  b�dzie powiadomiony o terminie zebrania to b�dzie Wójt  w nich  brał udział. 
Pan Charli�ski poruszył spraw� pisma otrzymanego z Urz�du  dotycz�cego   
wykonania na kwot� 1200 zł zlecenia.  O�wiadczył, �e nie b�dzie odpowiadał na to pismo. 
Nast�pnie Pan Charli�ski poprosił o wyja�nienie sprawy wysłania do niego upomnienia mimo 
nie zalegał z zapłat� podatku. 
Spraw� t� wyja�niła Skarbnik Gminy Pani Halina Pola�ska. 
W 2004 roku Pan Charli�ski wpłacił za du�o opłat� skarbow� za wydanie decyzji 
lokalizacyjnej.  30 listopada 2004 roku zwrócił si� o przeksi�gowanie tej opłaty na podatek od 
nieruchomo�ci. Do ksi�gowo�ci pismo nie zostało skierowane. W ksi�gowo�ci natomiast 
figurowała zaległo�� i panie z podatków wysłały do Pana Charli�skiego upomnienie. Pan 
Charli�ski interweniował  i odnaleziono to pismo i powy�sz� kwot� przeksi�gowano.  
Pismo nie zostało skierowane do ksi�gowo�ci, mimo tego Pani Skarbnik przeprosiła Pana 
Charli�skiego. 
Pan Charli�ski stwierdził, �e jest to wina złej organizacji pracy w Urz�dzie za któr� 
odpowiada Pan Sekretarz.  
Sekretarz Gminy Pan Farinade stwierdzi, �e nie odpowiada za referat  podatkowy.  
Radny Pan Fidut stwierdził, �e za sprawy organizacyjne w Urz�dzie odpowiada Pan 
Sekretarz. 
Nast�pnie glos zabrał były Wójt Pan Roman Pawłowski który poruszył spraw� odczytania 
przez Sekretarza na zebraniu w Mikoszewie pisma z Prokuratury, w sprawie nadu�y�   przy 
budowie instalacji kanalizacyjnej. Pan Pawłowski poinformował �e rozgłaszane s�  pogłoski, 
�e w zwi�zku z nadu�yciami przy  tej budowie pójdzie siedzie� Pan Pawłowski, Pan 
Wyrzykowski i Pani Pola�ska  
Z tego powodu Pan Pawłowski  twierdzi , �e jest obra�any i  w zwi�zku z tym czuje si� ofiar�. 
Nast�pnie zwrócił si� z pytaniem do Wójta aby powiedział ile wpłyn�ło �rodków za 
dzier�aw� pla� od o�rodków wczasowych. 
Wójt odpowiedział, �e musiałby t� informacj� sprawdzi�, bo nie wie ile �rodków wpłyn�ło. 
 
W zwi�zku z wyczerpaniem porz�dku obrad Przewodnicz�ca Rady zako�czyła obrady sesji. 
 
 
Protokołowała                                        Sekretarz obrad 
Halina Całkiewicz                                  Dariusz Załuga 
 
 
 
 


